
Protokół 4/06 
z posiedzenia Zarz ądu Powiatu, 

z dnia 21 grudnia 2006r. 
 

 

 

 

 

W posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan Andrzej Stępień                  - przewodniczący Zarządu Powiatu 

2. Pan Janusz Antczak                  - zastępca przewodniczącego Zarządu Powiatu 

3. Pan Waldemar Kluska               - członek Zarządu Powiatu  

4. Pan Jan Kopeć                          - członek Zarządu Powiatu 

5. Pani Krystyna Miśkiewicz          - członek Zarządu Powiatu 

 

 

 

 

 

Ponadto w posiedzeniu udział brali: 

 

1. Pan  Andrzej Chowis                  - sekretarz powiatu 

2. Pan  Sławomir Kaftan                 - skarbnik powiatu 

3. Pan  Maciej Górski                     - z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu 

4. Pani Urszula Woźniakowska      - główna księgowa SP ZOZ w Wieluniu 

5. Pan  Aleksander Owczarek        - naczelnik Wydziału Ogólnego Starostwa  

                                                          Powiatowego 

6. Pan  Zenon Kołodziej                  - naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu  

                                                           i Turystyki 
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               Proponowany porz ądek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie IV posiedzenia Zarządu Powiatu. 

2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Efekty wykorzystania kredytów bankowych przez SP ZOZ w Wieluniu.  

5. Przyjęcie informacji w sprawie zmiany planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu  

na 2006r.  

6. Przyjęcie informacji na temat rachunku zysków i strat SP ZOZ w Wieluniu za 

okres  

od 1 stycznia do 31 października 2006r.  

7. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy 

aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na rok 2007.  

8. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie „Programu współpracy 

Powiatu w Wieluniu z organizacjami pozarządowymi na 2007r.”   

9. Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych 

organizowanych lub współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe na rok 

2007. 

10. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i 

placówkach oświatowo – wychowawczych prowadzonych przez Powiat 

Wieluński na 2007r.  

11. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania 

form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w Domu Dziecka  

im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach na 2007r.  

12. Sprawy bieżące.  

13. Wolne wnioski. 

14. Zamknięcie IV posiedzenia Zarządu Powiatu. 
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Pkt 1 

 

Otwarcie IV posiedzenia Zarządu Powiatu. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu - otwieram IV 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Witam wszystkich. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 2 

 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – stwierdzam, że 

na pięciu członków Zarządu obecnych jest czterech, wobec powyższego obrady 

dzisiejsze są prawomocne.  

 

 

 

 

 

Pkt 3 

 

Przyjęcie porządku obrad.  

 

          

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – porządek obrad 

Państwo otrzymaliście. Czy są propozycje zmiany, czy ewentualnie dodania do 



 4 

porządku obrad punktów? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem zaproponowanego 

porządku obrad? 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął zaproponowany porządek obrad (4 głosy 

za).         

 

 

        Na salę obrad weszła pani Krystyna Miśkiewicz.  

 

 

 

 

 

Pkt 4 

 

Efekty wykorzystania kredytów bankowych przez SP ZOZ w Wieluniu.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – bardzo proszę o 

wprowadzenie do tematu przedstawiciela dyrekcji. 

        Pan Maciej Górski – z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluni u – ja proponowałbym, 

żeby pani księgowa przedstawiła temat. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – bardzo proszę 

panią Urszulę Woźniakowską.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – to jest 

już nasze drugie sprawozdanie odnośnie efektów wykorzystania kredytów. Doszła nam 

pożyczka, która jest wypłacona już z budżetu państwa w całości i dodatkowo staraliśmy 

się o czwartą transzę, z której środki wpłyną 22 grudnia. To są środki przeznaczone 

tylko na wypłatę zobowiązań wobec ZUS w części zakładu pracy od wypłaconych w 

2005 roku, z uzyskanej pożyczki z budżetu państwa wynagrodzeń „203”. Dodatkowo 

doszedł nam kredyt na wykup kotłowni, czyli na wykup kotłowni 950.000,00zł, a 

249.000,00zł na zapłatę zobowiązań wymagalnych wobec Agencji Poszanowania 
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Energii. To zostało już zrealizowane, popłaciliśmy za kotłownię, zdjęty jest zastaw 

sądowy. 

Następna pożyczka w wysokości 1.000.000,00zł uzyskana z firmy finansowej na spłatę 

zobowiązań wymagalnych z tytuły przede wszystkim leków, sprzętu medycznego – ta 

pożyczka uzyskana jest w transzach. Z otrzymanego kredytu restrukturyzacyjnego w 

wysokości 12.000.000,00zł korzyści pośrednie wynoszą 1.248.000,00zł, dodatkowo z 

zamiany zobowiązań krótkoterminowych na długoterminowe 644.000,00zł. Korzyści z 

kredytu bankowego w wysokości 1.200.000,00 zł starałam się pokazać na podstawie 

porównania dotychczas ponoszonych kosztów, które płaciliśmy firmie Furel za ciepło i 

opłat stałych – wszystko w skali rocznej – z kosztami, które będziemy ponosić po 

przeprowadzonym przetargu do firmy za energię cieplną, inaczej za brykiet drzewny. 

Ogółem korzyści z tej zamiany wynoszą 112.756,00zł w skali roku. Z pożyczki w 

wysokości 4.958.000,00zł wykorzystane jest 4.610.000,00zł, a jak powiedziałam 

wcześniej 22 grudnia 2006 roku będzie uruchomiona IV transza w wysokości 

347.000,00zł. Korzyści pośrednie z tytułu zamiany zobowiązań wynoszą 409.000,00zł tj. 

przede wszystkim różnica w odsetkach z uwagi na to, ze pożyczka z budżetu państwa 

jest oprocentowana w wysokości 3% - odsetki ustawowe 11,25%. To jest takie 

porównanie odsetki ustawowe, bo tyle naliczaliśmy pracownikom od niewypłaconych 

wynagrodzeń, dlatego tu nie jest wzięte na ten moment oprocentowanie średnie na 

rynku bankowym, tylko do odsetek ustawowych.  

Pożyczka w wysokości 1.000.000,00zł na spłatę zobowiązań bieżących. Powodem 

zaciągnięcia tej pożyczki było to, że niestety spłacamy zobowiązania stare 

restrukturyzacyjne, spłacamy na bieżąco kredyty, spłacamy prąd, spłacamy ZUS na 

bieżąco i nie starcza nam na spłatę zobowiązań bieżących. Ponadto dostawcy zaczęli 

kierować pozwy do sądu o zapłatę swoich wierzytelności, czego konsekwencją była 

także opłata egzekucyjna. Ta pożyczka jest zaciągnięta na 24 miesiące i korzyści z 

zamiany zobowiązań krótkoterminowych na długoterminowe na podstawie pięciu firm, 

które skierowały swoje wierzytelności do egzekucji sądowej i komorniczej to jest tylko 

33%, czyli o tyle zwiększają nam się koszty, dodatkowo odsetki 11,5% to w sumie jest 

44,5%, a pożyczkę w skali roku uzyskaliśmy na 10,9% i stąd jest ta różnica, czyli razem 

korzyści pośrednie z zamiany zobowiązań, ogółem wszystkich wynoszą 1.516.250,37zł. 

Są to korzyści, które uzyskaliśmy poprzez zamianę, a które w przypadku braku tej 

zamiany byśmy musieli płacić dostawcom, czy pracownikom, czy wobec ZUS. 

Dodatkowo jeszcze oszczędności z uwagi na to, że z kredytu 12.000.000,00zł 
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zapłaciliśmy zobowiązania wynikające z zawartych ugód restrukturyzacyjnych. Firmy, 

dostawcy umorzyli nam odsetki w wysokości 1.248.000,00zł i dodatkowo po nowelizacji 

ustawy o pomocy publicznej i restrukturyzacji zakładów opieki zdrowotnej umorzona 

pożyczka wynosić będzie 3.470.000, 00zł, czyli to jest 70%, a 30% musimy spłacić. Na 

dzień 30 października zapłaciliśmy 360.354,00 zł, czyli pozostało jeszcze do spłaty 

1.127.000,00zł. Mówiąc o 70% podaję kwotę 3.470.000,00zł, która jest już po 

zwiększeniu o IV transzę. Dodatkowo staraliśmy się wykazać, że w przypadku 

gdybyśmy nie mieli tego kredytu i samej tej pożyczki, oczywiście już bez pożyczki na 

wykup kotłowni i pożyczki na zobowiązania bieżące, opłaty egzekucyjne komornik 

bierze 15% i dodatkowe nasze korzyści, że nie zapłacimy opłaty egzekucyjnej do 

komornika. Dziękuję bardzo.                      

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Otwieram 

dyskusję. 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – być może nie zrozumiałam materiału i dlatego mam 

pytanie: czy państwo zapłaciliście wszystkie należności do ZUS-u do 2002 roku? Czy 

tak jest? Czy ja dobrze to zrozumiałam?  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – ale, czy 

my mówimy o efektach kredytów?  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – nie. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – jesteśmy w punkcie 

4 porządku obrad.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – przepraszam, pytanie nie dotyczy tego punktu.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, pan 

skarbnik.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – intencją punktu 4 były efekty 

wykorzystania kredytów bankowych przez SP ZOZ w Wieluniu i przedstawienie efektów 

związanych z restrukturyzacją zadłużenia, czyli efekty po przyjęciu planu 

restrukturyzacyjnego. Należałoby jednak jeszcze dopisać jeden kredyt, który był 

zaciągnięty przed podjęciem planu restrukturyzacyjnego. Jest to kredyt w wysokości 

2.300.000,00zł, który będzie spłacany w 2007 roku. Takie słowo powinno być dopisane.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę, aby 

dyrekcja odniosła się do tego.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – przy 

pierwszym konstruowaniu odpowiedzi na ten punkt w zasadzie nie mieliśmy 
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wskazówek, jak to ma wyglądać, więc zrobiliśmy to w ten sposób i potraktowaliśmy, że 

to jest od rozpoczęcia restrukturyzacji, a tamten kredyt był brany długo, długo przed. Był 

to 2002 rok.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – skoro jest ten kredyt 

to należy go ująć i również podać, jakie efekty uzyskano dzięki niemu. Czy w tym 

temacie są jeszcze pytania? Nie widzę. Proszę więc o uzupełnienie materiału. Kto jest 

za przyjęciem informacji dyrektora SP ZOZ w Wieluniu w przedmiotowej sprawie, 

proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację dotyczącą efektów wykorzystania 

kredytów bankowych (5 głosów za).  

 

 

 

 

 

 

Pkt 5 

 

Przyjęcie informacji w sprawie zmiany planu finansowego SP ZOZ w Wieluniu na 

2006 rok.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – bardzo proszę 

pana dyrektora. 

        Pan Maciej Górski – z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluni u – ponownie oddam 

głos pani Urszuli Woźniakowskiej.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – 

powodem tak późnej zmiany jest zawarta ugoda sądowa. W dniu 7 grudnia odbyła się 

już końcowa sprawa dotycząca naszego pozwu o „203”. Sprawa dotyczy poprzednich 

lat, w bilansie wykazywaliśmy podając informację, że złożyliśmy pozew do sądu o 

zwrot wypłaconej kwoty i z uwagi na to, że to jest znaczna kwota i musi być 
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zaksięgowana w tym roku wpłynie ona na wynik finansowy tego roku. Z uwagi na to 

jest nasza prośba, żeby drugi raz zmienić plan finansowy.  

Jeśli chodzi o pierwszą stronę, to jest na niej plan po pierwszej zmianie, który był już 

omawiany na Zarządzie i zmiana ogółem, czyli ta dzisiejsza to jest kwota na przychód 

2.239.000,00zł. Na tę kwotę składają się pozycje w przychodach 3.009.000,00zł 

zwiększenie z tytułu ugody sądowej i 28.000,00zł to są zwiększenia z tytułu umorzeń 

odsetek od dostawcy, które otrzymaliśmy w listopadzie. Jeśli chodzi o koszty. Koszty 

zwiększają nam się o 797.207,00zł, a składa się na to kwota 249.000,00zł z tytułu 

wzrostu o 30% stawek za dyżury kontraktowe – wynika to z porozumienia zawartego 

po zakończeniu strajku lekarzy w czerwcu – kolejna kwota to 310.544,00zł z tytułu 

wzrostu wynagrodzenia od czerwca do września 2006 roku do czasu podwyżki, czyli 

od października uzyskanych z NFZ. Oczywiście od tych wynagrodzeń jest także 

naliczony ZUS w wysokości 62.663,00zł i dodatkowo w kosztach zwiększenie 

kosztów sądowych od nakazu zapłaty oraz egzekucji komorniczej. Wpłynęły duże 

pozwy z firmy Impel prawie 600.000,00zł to jest za sprzątanie i za żywienie 

260.000,00zł. Staraliśmy się płacić, ale to były jednak jakieś drobiazgi, narosły 

zobowiązania. Z uwagi na to, że na sprzątanie kończy nam się przetarg na koniec 

tego roku, został ogłoszony nowy, ale firma chciała odzyskać swoje pieniądze, więc 

oddała nas do sądu i w związku z tym są opłaty adwokackie i sądowe. Dodatkowo 

naliczone są odsetki od wynagrodzeń, od wzrostu 30% od października do grudnia i 

prowizje bankowe. Prowizje są w związku z uzyskaniem kredytu w wysokości 

1.200.000,00zł i od pożyczki z firmy „Magellan”, czyli w sumie przychód 

3.037.000,00zł, koszty 797.207,00zł, przychód 2006 roku wzrasta o 2.239.000,00zł i 

w konsekwencji przewidujemy, że uzyskamy zysk na 2006 rok w wysokości 

853.913,00zł.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – uwaga pana 

skarbnika uzupełnić dokumenty – ugoda.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – powodem ponownej zmiany planu 

finansowego na 2006r. jest zawarta w dniu 07.12.2006r. ugoda przed sądem na 

refundację wypłaconych kosztów podwyżek wynikających z ustawy „203” – na jakich 

warunkach, co, jak.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – 

ugoda oczywiście musi się uprawomocnić, wystąpiliśmy już o prawomocny wyrok i 

wtedy przedstawimy faktyczne warunki, na jakich została zawarta ugoda sądowa.  
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        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – ta ugoda jest na 

3.009.000,00zł?  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – tak, 

3.009.000,00zł. Ugoda zawarta jest w sądzie na 3.013.000,00zł, ale w tym 4.000,00zł 

to jest taka sprawa, gdy NFZ nie chciał nam zapłacić 4.000,00zł za żywienie 

pozajelitowe, także dla nas przychodem jest tylko 3.009.000,00zł. Zostanie to 

opisane, gdy dostaniemy tą prawomocną ugodę. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – otwieram 

dyskusję.              

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – będzie to rok zakończony na 

plusie, ale należy pamiętać, że wpływ na to mają wydarzenia tego roku, że tego roku 

są tego typu przychody. To nie jest tak, że to wynika z planowanej działalności tylko 

te, można powiedzieć nadzwyczajne wydarzenia. Musimy być pogodzeni z tym, że w 

przyszłym roku będzie minus, bo tego typu nadzwyczajnych wydarzeń, przychodów w 

przyszłym roku nie będzie. One się po prostu skumulowały na ten rok. Będzie 

prawdopodobnie gorzej, ponieważ nie będzie tego obiecanego, planowanego 

finansowania wzrostu nakładów. On będzie, ale z przeznaczeniem na płace.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są jeszcze 

pytania? Nie ma. Kto jest za przyjęciem informacji i przekazaniem materiału do 

dalszej pracy, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację w sprawie zmiany planu 

finansowego SP ZOZ (5 głosów za).       
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Pkt 6 

 

Przyjęcie informacji na temat rachunku zysków i strat SP ZOZ w Wieluniu za okres od 

1 stycznia do 31 października 2006 roku.  

 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – bardzo proszę 

pana dyrektora. 

        Pan Maciej Górski – z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluni u – ja proszę o 

zabranie głosu panią Urszulę Woźniakowską.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – jest 

to wykonanie za dziesięć miesięcy tego roku. Strata wynosi 753.655,00zł w tym 

amortyzacja, którą wykazujmy jako koszty, ale niepieniężne w wysokości 

750.923,00zł. W przychodach ze sprzedaży tutaj już jest ujęta kwota za jeden miesiąc 

podwyżki, którą otrzymaliśmy w październiku, tj. 348.473,00zł. Dodatkowo przychody 

za zawarte kontrakty za dziesięć miesięcy, za nasze wykonania badań 

laboratoryjnych, całej diagnostyki, przychody z zakładów pracy to są przychody ujęte 

w wysokości 20.879,00zł.  

Koszty działalności. Mamy zysk ze sprzedaży, niestety ta najważniejsza, czyli tzw. 

statutowa, podstawowa działalność jest na minus 2.234.000,00zł. Inna znaczna 

pozycja: przychody operacyjne 3.527.000,00zł i tutaj jest kwota 1.354.150,00zł to jest 

umorzenie funduszu socjalnego za lata 2001 – 2003, nadwykonania za rok 2004 w 

wysokości 940.000,00zł, dostaliśmy odszkodowanie w wysokości 92.000,00zł z PZU. 

Inne koszty operacyjne. Aktualizacja wartości aktywów niefinansowych 59.639,00zł to 

są te sprawy, które kierujemy do sądu przede wszystkim od osób fizycznych. Inne 

koszty operacyjne w wysokości 410.997,00zł, tutaj największa pozycja to jest 

235.000,00zł – na początku każdego roku robimy rezerwy dla pracowników na 

wypłacone w danym roku odprawy emerytalne i gratyfikacje. Tutaj dodatkowo 

dochodzą koszty opłat sądowych, egzekucyjnych, komorniczych i inne drobniejsze 

sprawy: koszty operacyjne powiedzmy.  

Przychody finansowe to są odsetki od naszych lokat, jak mamy większe, czy nawet 

mniejsze środki mamy taką umowę z bankiem, że zostają zamrożone i przez tą noc 

też mamy naliczane odsetki, czy od innych, powiedzmy kasa nam zapłaci wcześniej 
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to są większe środki i ładnych parę dni leżą i to są takie odsetki. Dodatkowo w 

przychodach finansowych są odsetki umorzone od dostawców.  

W kosztach finansowych są wszystkie odsetki od zobowiązań wobec dostawców, 

wobec ZUS-u, wobec PFRON-u, bankowe – od wszystkich kredytów bankowych i 

tutaj są także prowizje od uzyskanych kredytów i to wszystko daje kwotę 

1.696.856,00zł. Takie są koszty typowej obsługi finansowej zakładu. 

Jest jeszcze dodatkowy dokument rachunek zysków i strat – porównanie przychodów 

i kosztów za I – X 2006r. do I – X 2005r. i tutaj przychody ze sprzedaży mamy 

większe o 140.000,00zł, koszty działalności operacyjnej, czyli tej podstawowej 

działalności zmniejszają się o 548.553,00zł. Pozostałe przychody operacyjne są 

większe, ale na to miał wpływ, jak mówiłam fundusz socjalny, tutaj oczywiście są 

dializy 671.000,00zł. Pozostałe koszty operacyjne maleją, przychody finansowe 

maleją, niestety dostawcy w tym roku nie umarzają nam odsetek. Koszty finansowe 

oczywiście zmniejszają się, a zmniejszenie jest z uwagi na to, że nie płacimy kosztów 

egzekucyjnych do komornika. Dziękuję.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję.             

Ponieważ na wniosku jest uwaga pana skarbnika, że są zbyt wysokie koszty, więc 

poproszę o sprecyzowanie, o które koszty chodzi.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – wynik finansowy, jak w 

poprzednim materiale państwo widzieliście będziemy mieć dodatni, ale jak mówiłem 

to wynika tylko z wydarzeń nadzwyczajnych, więc trzeba obniżyć koszty, trzeba 

znaleźć te elementy, gdzie należy ciąć. Mimo wszystko, z wielkim bólem, ale należy. 

Pani Woźniakowska mówiła, że koszty finansowe mamy mniejsze, ale w przyszłym 

roku one pójdą wysoko do góry. Oszczędności trzeba szukać nie na kosztach 

finansowych, bo to jest już efekt, coś pośredniego, ale na podstawowej działalności 

należy obniżyć koszty to wtedy tamte też będą się zmniejszały. Dziękuję.   

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – ja 

sobie zrobiłam porównanie kosztów. Koszty rodzajowe to są takie związane z 

bezpośrednią działalnością jednostki, które są w pozycji koszty działalności 

operacyjnej, czyli amortyzacja, wynagrodzenia, usługi obce, podatki i opłaty dalej 

wynagrodzenia, ubezpieczenia społeczne, w tym jest fundusz świadczeń socjalnych. 

Pozostałe koszty rodzajowe to są takie nie ujęte, a związane np.: z obsługą poczty. 

Te koszty rodzajowe w analogicznym okresie października 2005 roku do 2006 

wyglądają w ten sposób: wynagrodzenia spadek o 4,86%, ubezpieczenia społeczne 
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spadek o 4,69%, materiały i energia spadek o 18,62%, usługi obce zwiększone o 

19,61% z uwagi na to, że tu nam się zmniejsza wynagrodzenie i nie mamy żywienia 

w materiałach i energii, wchodzą nam usługi medyczne i dyżury kontraktowe. Dalej 

podatki i opłaty 6,19% wzrasta nam z uwagi na to, że składka, mimo że mamy 

mniejszą ilość pracowników, składkę chociażby z tytułu PFRON-u płacimy od średniej 

krajowej, czyli to, że my zmniejszamy liczbę pracowników, to tutaj i tak nie mamy za 

dużych oszczędności, bo podstawą jest nie wynagrodzenie w zakładzie tylko ustalone 

wynagrodzenie w gospodarce przedsiębiorstw.  

Ubezpieczenia społeczne i inne świadczenia wzrastają nam, ale tylko dlatego, że w 

tamtym roku nie mieliśmy naliczanego w ogóle funduszu socjalnego, bo związki 

zawodowe mają takie prawo, że mogą odstąpić od naliczania i akurat w tym roku nie 

mieliśmy. Pozostałe koszty, jakieś drobiazgi: podróże służbowe, ryczałty 

samochodowe minus jest na tych pozycjach 10,32%. Ogółem koszty, analogicznego 

okresu październik 2006 do października 2005 łącznie z amortyzacją, łącznie z 

kosztami operacyjnymi, czyli tymi dodatkowymi komorniczymi opłatami i finansowymi 

związane z odsetkami, z obsługą kredytu maleją nam o 7,34%. Więc tu, jeśli chodzi o 

koszty rodzajowe one spadają, ale są związane większe powiedzmy, że możemy 

mieć te koszty finansowe, na które już nie mamy wpływu, bo odsetki od kredytów 

musimy zapłacić. Także dodatkowo tutaj ta interpretacja ministerstwa, że nawet od 

tych przeznaczonych do umorzenia z ZUS-u w części zakładu pracy bez składek 

emerytalnych PFRON-u, one są naliczane do czasu zakończenia restrukturyzacji. 

One później zostaną umorzone i wtedy będzie się mówiło po prostu ile się umorzyło 

tym zakładom pracy, ale przez okres tych dwóch lat one są non-stop naliczane, więc 

na to my już nie mamy wpływu, prawda.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. Proszę 

pan skarbnik.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – tu faktycznie jest obniżenie 

kosztów, ale jakie ono jest niskie. To jest 7%. Czy nie trzeba by się zastanowić nad 

drastyczniejszymi cięciami, żebyśmy nie czekali tylko na takie nadzwyczajne 

zdarzenia, które powodują wynik dodatni. O to chodzi. Bo tak będziemy się cieszyć, 

że jesteśmy na plusie, a tak naprawdę jesteśmy na minusie i na przyszły rok to 

będzie bardzo odczuwalny minus. Za chwilę inne banki już nam nie dadzą kredytów, 

żebyśmy mogli zamienić sobie krótkoterminowe na długoterminowe, za chwilę nie 

będziemy tego mieć. 
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        Pan Waldemar Kluska – Panie Przewodniczący! Ja myślę, że nie tylko my, ale i 

reszta przy omawianiu tematów ZOZ-u zauważy tę sytuację, że to jest sprawa 

nadzwyczajna i że zada pytanie do was, do dyrekcji szpitala, jakie widzicie kroki, w 

jakim obszarze widzicie możliwości, żeby te poczynania zrobić. Te poczynania, o 

których mówi pan skarbnik i tutaj nie będzie przelewek, tutaj rzeczywiście będzie 

trzeba mocno pomyśleć i kategoryczne posunięcia zrobić.  

        Pan Maciej Górski – z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluni u – problem polega na 

ten moment wydaje mi się na jednej zasadniczej sprawie, że NFZ nie dotrzymał tego 

zobowiązania wobec wzrostu nakładów na szeroko pojęte szpitalnictwo, dlatego że z 

jednej strony mieliśmy zapewnienie jak przygotowywaliśmy program 

restrukturyzacyjny odnośnie wzrostu nakładów. Przygotowaliśmy program 

restrukturyzacyjny biorąc pod uwagę planowany przez NFZ wzrost. Po strajkach 

wyszło na to, że wzrost idzie, ale on jest znaczony i idzie na pobory, czyli z jednej 

strony ministerstwo obiecywało dodatkowe pieniądze, okazało się, że to nie są żadne 

dodatkowe tylko to są pieniądze wyrwane z NFZ, ale znaczone na płace i zgadzam 

się z tym, że w tym momencie trzeba jakby od nowa przeanalizować cały program 

restrukturyzacyjny, dlatego że my już w tej chwili praktycznie rzecz biorąc kończymy 

kontraktowanie na 2007r. Widzimy, że może nie jest tak, że stanęliśmy na zerze, ale 

ten wzrost jest minimalny, w niektórych drobnych sprawach jest jakiś niewielki wzrost, 

ale on jest w rzeczywistości minimalny. Krótko mówiąc, jeżeli nie mamy ruchu z 

przychodów trzeba nad kosztami się zastanowić. To jest fakt, my zdajemy sobie z 

tego sprawę.  

Jeżeli jeszcze myślimy o redukcji zatrudnienia to są koszty, które musimy ponieść, bo 

jest wypowiedzenie i odprawy itd. Nie przygotowywaliśmy tego, bo wydawało się, że 

już nie ma większego powodu. Praktycznie rzecz biorąc wg analizy, którą robiliśmy 

my jesteśmy już na granicy wydolności szczególnie, jeżeli chodzi o fachowy personel, 

bo nie jest tak, że mamy nadmiar pielęgniarek, nadmiar lekarzy. Pewnie, że nie 

można powiedzieć, że wykonaliśmy w 100% wszystko, jakieś niewielkie ruchy 

jeszcze można zrobić, ale wydaje mi się, że one nie będą znaczące dla kosztów, a 

już oddziały zaczynają, np. zgłaszać nam brak personelu, bo jeżeli jest oddział, na 

którym pracuje minimum pielęgniarek i któraś odejdzie na dłuższe zwolnienie, czy 

weźmie urlop macierzyński robi się problem. Dawniej regulowaliśmy to w ten sposób, 

że powiedzmy przykładowo było trochę mniej na ortopedii, ale trochę więcej na 

chirurgii to można było jedną pielęgniarkę, czy dwie przesunąć. W tej chwili, po tych 
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redukcjach jest problem, problem zgłasza chociażby ginekologia. Przez lata cały czas 

były odejścia na emeryturę, część wyjechało za granicę. Jeżeli chodzi o redukcję w 

etatach są stosunkowo nieduże do zrobienia, a odnośnie pozostałych kosztów to 

ciężko coś w tej chwili zrobić. Nawet to, co mamy w tej chwili, padła kotłownia 

okazuje się, że właściwie z jednej strony my powinniśmy obniżać koszty i zakup 

kotłowni obniżył nam przecież koszty związane z ogrzewaniem, a z drugiej strony 

musimy mieć w tej chwili na uwadze to, że właściwie powinniśmy się podłączyć pod 

ciepłownię miejską i są to dodatkowe koszty na inwestycję, które są do przewidzenia 

w krótkim czasie. Z jednej strony mamy koszty amortyzacji, które traktujemy jako 

swego rodzaju koszty papierowe, a z drugiej strony musimy cały czas kupować nowy 

sprzęt. Dobrze jest jak są pieniądze dodatkowe, chociażby jak na ratownictwo i 

można karetkę, czy sprzęt do karetki kupić z pieniędzy, powiedziałbym zewnętrznych, 

a trzeba pamiętać, że tu się kończy rentgen, tu się kończy echokardiograf i musimy 

cały czas myśleć o uzupełnianiu sprzętu, czyli mówię o sprawach nieplanowych typu 

awarie, które się zdarzają. Zgadzam się całkowicie z panem skarbnikiem, że 

rzeczywiście nie możemy traktować tych dodatkowych tegorocznych przychodów, 

jako czegoś bardzo optymistycznego, bo oczywiście to, że są pieniądze to jest 

optymistyczne, ale nie możemy tego traktować, ze to jest już uzdrowienie sytuacji 

finansowej szpitala.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – wydaje mi się, że po pierwsze 

powinniśmy sobie odpowiedzieć na pytanie, jakim szpitalem chcemy być? Bo jeśli jest 

to kwestia 10 osób to jest to żadna oszczędność, oczywiście oszczędność, ale żadna. 

Trzeba odpowiedzieć: kim my chcemy być? Czy to wszystko co mamy, musimy 

mieć?  

        Pan Maciej Górski – z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluni u – ja bym powiedział 

w ten sposób, że są pewne możliwości organizacyjne tylko trzeba wrócić do analizy 

programu restrukturyzacyjnego. Można myśleć o pewnych rzeczach tak z jednej 

strony, żeby nie odpadły ze społeczności naszej wieluńskiej, ale nie wszystko musi 

być prowadzone przez SP ZOZ, może być prowadzone przez np. niepubliczne 

zakłady. Tylko kwestia jest taka, żeby nie było to z niekorzyścią dla pacjenta. Łatwiej 

jest jeśli dotyczy to lecznictwa otwartego, bo nic złego się nie działo z poradniami, 

które chociażby od nas odeszły. Duże koszty to jest sam szpital, poszczególne 

oddziały i tutaj zgadzam się, że można się tylko zastanawiać jeszcze nad samą 

strukturą tyle, że pamiętać trzeba o jednym, że np. wydzielając coś, tak jak dializy 
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wyszły, to z jednej strony pewien problem nam odpada, bo ludzie mają usługę na 

dobrym poziomie, ale z drugiej strony od przychodów z kontraktów na dializy się już 

odcięliśmy.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – myślę, że debata 

na temat służby zdrowia i co dalej ze służbą zdrowia będzie cały czas się przewijać i 

powracać i na posiedzeniach Zarządu i na posiedzeniach Rady Powiatu. Myślę, że do 

tematu powrócimy, bo faktycznie to, na co zwrócił uwagę pan skarbnik ten rok nam 

się udał, bo były nadzwyczajne dochody, a przyszły rok zapowiada się, że będą 

wydatki, które już widać na horyzoncie i będą to wcale nie małe wydatki i szpital 

będzie miał generalnie problem. Na obecną chwilę mamy przedstawioną informację i 

chciałbym przejść do przegłosowania i ewentualnego przyjęcia informacji. Kto jest za 

przyjęciem przedstawionej informacji, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął informację na temat rachunku zysków i strat 

SP ZOZ w Wieluniu za okres od 1 stycznia do 31 października 2006r. (5 głosów za).   

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – korzystając z 

obecności dyrekcji szpitala mam pytanie, bo z kolei mnie pytał o to redaktor z 

„Dziennika Łódzkiego”. Pytanie dotyczy interpelacji w sprawie śmieci na terenie 

szpitala. Pan Widera dotarł już do gazety i chcę wiedzieć, jak wygląda sprawa śmieci, 

które ponoć są na terenie szpitala. 

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu –firma, 

która robi remont na oddziale rehabilitacji została zobowiązana do wyrzucenia gruzu. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – która firma? Czy 

na dzień dzisiejszy jest już gruz usunięty? 

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – firma 

dostała polecenie.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – jak się firma 

nazywa?  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu – Malta 

– Bud.  
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        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

rzeczą naturalną jest, że jak się przeprowadza remonty to jest i gruz. Ja myślałem, że 

tam zalegają organiczne rzeczy itd. i nie róbmy z tego problemu, dlatego że jeżeli 

budowa trwa to gruz ma prawo być składowany, a po zakończeniu robót firma jest 

zobowiązana do usunięcia wszystkiego chyba, że dotyczy to zupełnie innej 

nieruchomości, która nie jest we władaniu szpitala i szpital do tego nie ma nic.  

        Pan Maciej Górski – z-ca dyrektora SP ZOZ w Wieluni u – rzeczywiście roboty 

jeszcze trwają i firma jest jeszcze na terenie szpitala i dlatego nam też się nie 

wydawało, żeby to był jakiś wielki problem.   

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – pani Miśkiewicz, 

proszę.  

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – korzystając z państwa obecności mam pytanie, 

ponieważ wielu byłych pracowników szpitala zgłasza się do mnie i mówi, że 

otrzymują w tej chwili pisma, że SP ZOZ nie uregulował składek ZUS-owskich w 99 

roku. Chciałam się dowiedzieć, jak wygląda sprawa. Czy składki będą uregulowane?    

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu –  na 

dzień dzisiejszy to wygląda w ten sposób, że do ZUS-u wysyłamy wszystko 

elektronicznie. ZUS nam tłumaczy, że jakieś przekłamanie na łączach nastąpiło i w 

ogóle dostali nie takie deklaracje wypełnione jak powinny być, więc od paru miesięcy 

pracujemy nad tym, żeby wyprowadzić to od nowa. My mamy dokumenty jakie 

poszły, a w ZUS-ie są inne dane, inne kwoty. Nie jest tak, że my nie zapłaciliśmy tylko 

po prostu ZUS w miarę jak my nadsyłamy i oni weryfikują te dokumenty tak przesyłają 

pracowniom kwoty, które wpłynęły do ZUS-u, ja np. nie mam sześciu miesięcy. Do 

mnie także przychodzą ludzie i tak tłumaczę. Taki stan jest na ten moment. Staramy 

się, bo to jest dodatkowa praca, bo najpierw muszą być bieżące w ZUS-ie mam tylko 

jeedną panią, która się tym zajmuje no więc to trwa i to będzie wszystko 

wyprostowane.        

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czyli nie ma takiej 

możliwości, żeby pracownicy nie mieli odprowadzonej składki.  

        Pani Urszula Wo źniakowska – główna ksi ęgowa SP ZOZ w Wieluniu –  

pracownicy mieli odprowadzone składki, nastąpiło przekłamanie taki mi ZUS 

tłumaczył  prosząc, żebyśmy całą robotę wykonali jeszcze raz i my to robimy, także 

nie ma tak, że nie zostały zapłacone tym bardziej 99 rok. Bo to o co pytała pani 

Miśkiewicz to zostało część zapłaconych z naszych środków, część zostało 



 17

zapłaconych z kredytu w wysokości 12.000.000,00zł, także my do ZUS-u na dzień 

dzisiejszy łącznie z odsetkami, które powinniśmy spłacić to jest kwota około 

4.000.000,00zł.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy w sprawie 

kotłowni coś się zmieniło?  

        Pan Maciej Górski – zast ępca dyrektora SP ZOZ w Wieluniu – na tyle, że 

kody dotarły, także są szanse, że będzie jakiś postęp odnośnie naprawy 

uszkodzenia. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – dziękuję. 

Informuję, że jest awaria systemu sterowania w kotłowni w szpitalu. 

 

 

 

 

 

 

Pkt 7 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na rok 2007.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę o 

wprowadzenie naczelnika Wydziału Ogólnego. 

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – otrzymaliście 

Państwo projekt uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na rok 2007 na poprzednie 

posiedzenie Zarządu Powiatu. Kiedy dotarł sygnał o tym, że całodobowo ktoś chce 

pracować zrobiliśmy jakby taką wersję przypuszczającą, że może uda się to tak 

zrobić, czyli załącznik nr 2 – ta pojedyncza kartka, którą dałem – tu byłby taki 

harmonogram pracy, że praktycznie dwie apteki byłyby dostępne w godzinach 

nocnych, świątecznych i w niedzielę. Natomiast w międzyczasie te pisma szły i 

otrzymaliśmy również korespondencję od tzn. po tym chcieliśmy zwołać i zwołaliśmy 

spotkanie. W materiałach jest zaproszenie podpisane przez starostę, żeby wszyscy 
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się tu zjawili. Jak widać jest lista obecności i zjawiła się tylko ta apteka, która 

zakomunikowała, że otwiera działalność, pokazała swoje zezwolenie. 19. grudnia 

przyszła informacja od siedmiu aptek, które wyraziły swoje stanowisko w sprawie 

dyżurów, czyli w zasadzie do tej pory nie ma z ich strony – ze strony większości 

wieluńskiej – woli, że będą dyżurować, chociaż zapowiadają telefonicznie, bo żeśmy 

zaraz wykonali do wszystkich telefony, jakie jest ich ostateczne stanowisko, czy w 

ogóle podejmują temat dyżurów poza dniami powszechnymi, czy nie. Do tej pory nie 

ma oficjalnego stanowiska, chociaż zapowiadają, że chcą coś zrobić, żeby jednak 

wejść na rynek w wolne dni. Ten projekt uchwały, który przygotowaliśmy ostatecznie 

jest prosty, w zasadzie non – stop pracuje ta nowa apteka, w dni powszednie 

wszystkie tak, jak chciały pracować i oprócz tego odezwał się Cefarm – po konsultacji 

kierowników wieluńskich z Cefarmem w Łodzi – że oni również będą pracować i na 

drugiej stronie uchwały pokazane jest w jakich dniach Cefarm zobowiązuje się do 

pracy dodatkowo, poza tymi dniami kiedy byłby non – stop czynny. Oprócz tego są na 

końcu apteki w powiecie wieluńskim wszystkie inne, które w dni powszednie i niektóre 

soboty dyżurują. Na dziś wydaje się, że to jest optymalna wersja propozycji przyjęcia 

harmonogramu na ten rok, bo innych sygnałów nie ma. Jeżeli się pojawi coś ze 

strony aptek wieluńskich to będzie trzeba na nowo do tematu podejść, natomiast z 

pisma, które jest dołączone wynika, że nie chcą dyżurować. Ostatnia propozycja 

uchwały jest uzgodniona z Cefarmem i z nową apteką.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – i mamy pismo od 

aptek, które 19. grudnia wpłynęło do Starostwa, że oni nie widzą potrzeby ustalania 

grafiku. 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – dla 

mnie pismo, które kieruje prezes zarządu Medix Pharma Robert Jackowski z 14. 

grudnia jest jednoznacznym przyrzeczeniem informującym gdzie powstała apteka, że 

jest czynna co dzień również w soboty, w niedziele i święta w cyklu dyżurów 

całodobowych. Informuje też, że apteka posiada wystarczający potencjał do 

zapewnienia dostępu do leków dla mieszkańców Wielunia i okolic i może przejąć 

dyżury całodobowe od innych aptek w roku 2007, czyli co tu więcej dodać do tego. 

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – ponad to w piśmie jest prośba o 

włączenie apteki do cyklu dyżurów całodobowych. 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

apteki, powiedzmy zgłoszą aprobatę, bo za jakiś czas przemyślą, że chcą jednak 
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zarabiać to wtedy wrócimy do tematu. Na dzisiaj zabezpieczenie musi być i jest, i 

wydział może kontrolnie sprawdzić, czy faktycznie ta apteka działa w sposób 

przedstawiony w piśmie – monitoring tego, czy apteka spełnia nasze potrzeby, jako 

mieszkańców powiatu.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – radny Kopeć 

jeszcze chce zabrać głos.  

        Pan Jan Kope ć – na zezwoleniu jest Dworzec PKS, natomiast w projekcie 

uchwały w §1 jest wpisana Apteka przy Dworcu PKP. Czy to chodzi o tą samą 

aptekę?  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  to co radny 

Kopeć mówi, to jest w nazwie apteki, a apteka znajduje się przy ulicy Staszica 46.  

W projekcie uchwały jest błąd literowy powinno być Apteka przy Dworcu PKS.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  czy są jeszcze 

jakieś pytania? Nie widzę. Kto jest za podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu 

wieluńskiego na rok 2007, proszę o podniesienie ręki. 

 

  

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 3/06 w sprawie ustalenia 

rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych na terenie powiatu wieluńskiego na 

rok 2007 (5 głosów za).   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.    

                 

 

 

 

Pkt 8 

 

Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie „Programu współpracy powiatu 

wieluńskiego z organizacjami pozarządowymi na 2007r.” 

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  program mamy 

przedstawiony na piśmie. Czy naczelnik chciałby coś dodać?  
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        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  program 

ułożony jest podobnie jak w ubiegłym roku.  Jest to otwarcie się na propozycje, bo 

praktycznie my nie pokazujemy, że będziemy na pewno ogłaszać konkursy, czy 

wydzielać pieniądze na to, żeby przekazywać zadania publiczne do realizacji przez 

inne organizacje pozarządowe. Podobnie było rok temu, dwa lata temu i teraz 

również, nic się praktycznie nie zmienia. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  czy są pytania? 

        Pan Waldemar Kluska – ja mam kilka pytań i mam nadzieję, że pan naczelnik 

to zaraz wyjaśni. W rozdziale II. Formy współpracy, punkt 3 „konsultowanie projektów 

aktów normatywnych w dziedzinach dotyczących działalności organizacji odbywa się 

poprzez:” i dalej są wymienione dwa podpunkty. Czy to przyjęcie programu 

współpracy można zaliczyć jako akt normatywny? Jest aktem normatywnym chyba, 

prawda? Czy informowaliście w takim razie organizacje pozarządowe, jak jest w 

podpunkcie a) o planowanej sesji Rady Powiatu. Czy coś takiego się będzie działo? 

To jest jedno pytanie. Później w punkcie 5. wspomniane są formy wsparcia, które 

mogą obejmować w szczególności i wymienionych jest pięć podpunktów i chciałbym 

wiedzieć, bo prowadzę działalność, która bardzo chętnie chciałaby tutaj skorzystać z 

wielu rzeczy. Nieodpłatne udostępnienie lokalu rozumiem przez to, że mamy 

własność powiatu i organizator się zwraca z prośbą o udostępnienie – jest wolne i 

powiat udostępnia, dalej środki techniczne. O jakie środki chodzi? Czy to chodzi o 

samochody, o kserokopiarki? W podpunkcie b) udzielanie pomocy w pozyskiwaniu 

środków finansowych na realizację zadań publicznych z innych źródeł niż dotacja 

powiatu. Z kim ja mogę rozmawiać, żeby taką pomoc uzyskać? Podpunkt c) 

organizację przez powiat lub współudział organu powiatu w organizacji przedsięwzięć 

podejmowanych przez organizacje pozarządowe zgodnie z ich statutami. Z kim ja 

mógłbym, że tak powiem jako partner rozmawiać, żeby z tych rzeczy skorzystać? 

Ostatnie pytanie dotyczy §10 „Organizacje z własnej inicjatywy mogą złożyć ofertę 

realizacji zadań publicznych, także tych, które są realizowane dotychczas w inny 

sposób, np. przez organy administracji publicznej. Przy rozpatrzeniu takiej oferty 

stosuje się odpowiednio przepisy ustawy”, czyli domniemuję, że mamy podmiot, który 

realizuje zadania chociażby powiatu i dana organizacja występuje z wnioskiem, jako 

konkurencja i ma możliwość zawalczenia o rynek, tak?  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  odnośnie 

rozdziału II, punkt 3, podpunkt a) to informacje są w BIP-ie, a jeżeli ktoś miałby 
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życzenie coś dodać to może zawsze do Starostwa się zgłosić i swoje postulaty 

wnieść.               

        Pan Waldemar Kluska – to po co, to pisać panie naczelniku przecież każdy z 

obywateli sobie do BIP-u zajrzy i po co pisać, że się organizacje powiadamia. W 

takim razie, skoro tak pan to tłumaczy to każdy z obywateli może sobie w BIP-ie 

przeczytać, że jest sesja, a tutaj jest chyba wyszczególnienie, że akurat zajmujemy 

się raz na rok, czy raz na pięć lat tematem dotyczącym organizacji pozarządowych i 

wtedy te organizacje, ile ich jest, mają sygnał „słuchajcie jest wasz temat, jesteście 

zaproszeni na sesję”. Ja rozumiem, że jeśli to jest wyszczególnienie to mówi się coś 

extra, bo tak, to przecież sesje są jawne i można wejść. Ja chcę to zrozumieć, bo jeśli 

tak to jest to moja organizacja nie otrzymała takiej informacji.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  pytania dotyczą 

załącznika do projektu uchwały i w związku z tym proszę o pana propozycję, jak zapis 

powinien brzmieć, czy w ogóle zapis wyrzucić?  

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

skoro używa się wyrazu konsultowanie, to konsultowanie jest informowaniem, a 

informowanie nie jest zawieszeniem na witrynie internetowej informacji li tylko, ale 

zapraszaniem imiennym, czyli np. za chwilę będziemy omawiać kalendarz imprez 

kulturalnych, sportowych i turystycznych na 2007 rok i organizacje z tym związane 

powinny być powiadomione, że przygotowywany jest taki kalendarz, nie tylko urzędy 

gmin, ale również – oczywiście za pośrednictwem urzędów gmin – wszystkie 

organizacje, żeby miały możliwość przedstawienia tego co robią, co będą 

przygotowywać w danym roku. Myślę, że panu Klusce chodzi nie tyle o zmianę 

zapisu, tylko o zmianę podejścia do organizacji, o konsultacje. Oczywiście Wydział 

Ogólny to robi, czego przykładem mogą być organizacje kombatanckie w przypadku, 

których wszystkie decyzje o imprezach, o miejscach i czasie uroczystości 

patriotyczno – religijnych są im przekazywane i oni rzeczywiście czują się 

współodpowiedzialni za przygotowanie tego typu imprez. Reasumując myślę, że nie 

chodzi o zmianę zapisów, tylko o zmianę podejścia do zapisów.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  czyli o realizację. 

        Pan Waldemar Kluska – Panie Przewodniczący! Właśnie chodziło mi o 

realizację, jak wykonać ten zapis, bo zapisy są dobre. Ja nie chcę zmieniać zapisów, 

ja chciałem usłyszeć wytłumaczenie jak będzie przebiegało wykonanie.  
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        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – tam 

gdzie jest mowa o udzielaniu pomocy w pozyskiwaniu środków finansowych na 

realizację zadań publicznych z innych źródeł niż dotacja powiatu to przecież nic 

innego jak środki, które są przekazywane kombatantom. Powiat może pomóc w 

pozyskaniu, może przejąć na własny budżet, ale tak de facto korzystają z nich 

członkowie danej organizacji kombatanckiej w pozarządowym układzie.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu –  chodzi  o ideę. O 

ideę bardziej konkretnego działania, żeby organizacje pozarządowe czuły pomoc 

powiatu.  

        Pan Waldemar Kluska – ja po sesji panie naczelniku przyjdę. Przyjdę do 

starosty, albo do pana i będę chciał skorzystać ze środków technicznych, itd., itd. Ja 

będę o to pytał. Będę również prosił o pomoc w pozyskiwaniu środków 

pozabudżetowych.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – w miarę 

możliwości taka pomoc na pewno będzie udzielona. Każda organizacja pozarządowa 

jest jednakowo traktowana i będzie jednakowo traktowana.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  czy ja mam 

odpowiedzieć na pozostałe pytania pana Kluski? 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – nie. Wiemy, jaka 

była idea pytań.  

        Pan Waldemar Kluska – pan naczelnik musi tylko wiedzieć, co pisze i umieć 

odpowiedzieć, bo ja na sesji spytam o to.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  ale ja wiem i 

odpowiem tak, że Starostwo nie będzie za każdą organizacje wykonywało takiej 

właśnie aktywności, bo często to jest mylone, że przychodzi się do Starostwa i 

zróbcie za mnie to, to, czy pomóżcie w tym, tym i tym. To trzeba oddzielić, bo jak 

mówimy o tym, że instruktażowo będziemy coś traktować, pomagać pisać wnioski, to 

możemy pomagać pisać wnioski, ale to nie znaczy, że będziemy za nie odpowiadać 

później, rozliczać i robić wszystko inne.                        

        Pan Waldemar Kluska – nie o to chodzi.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  to też jest ten 

element, bo przecież wiemy ile pomagamy np. strażom. Trzeba im czasem pomóc, 

bo mają takie zarządy, a nie inne, gdzie trzeba za niektórych ludzi coś zrobić, ale nie 
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możemy przejąć za wszystkie organizacje takich czynności detalicznych, bo tego się 

nie da. 

        Pan Waldemar Kluska – tylko ja panu wypomnę na sesji, że organizacje nie 

były powiadomione o ćwiczonym akcie prawnym, który ich dotyczy. Ja to powiem, 

chyba że pan zdąży do sesji zawiadomić wszystkie organizacje pozarządowe.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go –  gdyby było to 

celowe, gdybyśmy np. mieli pieniądze do podziału i tu byłaby dyskusja, potrzeba żeby 

wypracować, natomiast  (pan Kluska przerywa wypowiedź) 

        Pan Waldemar Kluska – ale tu jest akt prawny.  

        Pan Aleksander Owczarek – naczelnik Wydziału Ogólne go – tą ogólną 

uchwałą jesteśmy otwarci na wszystko. 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

zakończmy dyskusję o rzeczach oczywistych.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – wobec 

powyższego, kto jest za przyjęciem projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego z organizacjami pozarządowymi na 

2007r.”, proszę o podniesienie ręki. 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie 

„Programu współpracy powiatu wieluńskiego z organizacjami pozarządowymi na 

2007r.” (5 głosów za).       

 

 

 

 

Pkt 9 

 

Przyjęcie kalendarza imprez kulturalnych, sportowych i turystycznych 

organizowanych lub współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe na rok 2007.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są propozycje 

zmian do kalendarza imprez?  
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        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – do 

21 punktu propozycji do kalendarza imprez kulturalnych i oświatowych jest 

propozycja i prośba zarazem stowarzyszenia „Raj nad Pyszną”, które organizowało w 

tym roku lub w ubiegłym „Święto chleba”, żeby połączyć to święto z Powiatowymi 

Dożynkami 2007 połączonymi z piknikiem agroturystycznym.  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – kto jest organizatorem tego święta?  

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

organizatorem jest stowarzyszenie „Raj nad Pyszną”.  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – czyli po myślniku w punkcie 21 dodajemy „Święto chleba”, tak? 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – tak. 

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – a kto szefuje temu stowarzyszeniu? 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – pan 

Jarosław Jaworski.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy jeszcze ktoś 

chciałby zabrać głos? Proszę radny Kluska. 

        Pan Waldemar Kluska – Panie Naczelniku! Mam pytanie, które dotyczy trzech 

punktów 22, 23 i 28 z kalendarza imprez kulturalnych i oświatowych. Kto jest 

organizatorem tych imprez?  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – organizatorem jest Starostwo 

Powiatowe.  

        Pan Waldemar Kluska – czyli Starostwo organizuje plener malarski?  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – tak.  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – ja powiem jedno zdanie, żeby wszystko było jasne. Powiatowy konkurs 

wiedzy o przedsiębiorczości to jest inicjatywa, która zrodziła się w roku ubiegłym i z 

naszej strony pilotuje to Zespół Szkół Nr 2, bo jest to inicjatywa nauczycieli tego 

zespołu. Fachowców ściągamy z Krakowa zupełnie bezpłatnie do spraw 

organizacyjnych, głównie do wykładów merytorycznych.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – to trzeba dopisać, 

że organizatorem jest Starostwo.  
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        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – możemy dopisać szkołę, jeżeli to by było bardziej satysfakcjonujące. To 

jest nasza jednostka.  

        Pan Waldemar Kluska – ma być tak, jak jest faktycznie.  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – dobrze wpiszemy Zespół Szkół Nr 2.  

        Pan Waldemar Kluska – jeśli ja mam wrócić do pleneru malarskiego, to nigdy 

Starostwo nie było organizatorem tylko organizatorem jest zespół plastyków przy 

Domu Kultury i to pani Sibera - Kaczka jest organizatorem plenerów w Kamionie i 

zawsze była. My tylko dofinansowywaliśmy.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – do pobytu.  

        Pan Waldemar Kluska – tak.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – organizatorem zawsze było 

Starostwo. 

        Pan Waldemar Kluska – nie zawsze panie skarbniku. Zawsze plener 

organizowała pani Sibera - Kaczka i ona zdobywała środki. Kiedyś zanim Starostwo 

dofinansowywało, to płacił za to ZUGiL itd., itd. Taka jest historia i teraz, kto ze 

Starostwa w takim razie to prowadzi. 

        Pan Sławomir Kaftan – Skarbnik Powiatu – my prowadzimy obsługę 

finansową. Do nas nigdy nie zwracało się koło, czy zespół plastyków jak pan mówił.  

        Pan Waldemar Kluska – ale ona jest organizatorem, ona ten plener organizuje, 

a nie powiat. Ja pierwszy raz coś takiego słyszę, a przede wszystkim skoro my 

organizujemy to mamy wszystkie pożytki z tego.    

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – tak.  

        Pan Waldemar Kluska – wszystkie? Ja będę prosił o wyjaśnienie na następny 

Zarząd jak w przeszłości, od kiedy dofinansowywaliśmy plenery i czyje plenery i kto 

był organizatorem? To jest dla mnie ważne z wielu względów.  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – myślę, że to jest dyskusja z jednej strony dotycząca organizacji całej 

imprezy, a z drugiej finansowej strony i pamiętacie państwo, że radny Kluska w tym 

uczestniczył. Mieliśmy kłopoty z dofinansowaniem tego, czego rekompensatą były 

prace, które pozostawały i były licytowane podobnie jak w poprzednich latach i 

pewnie w tej chwili z tego powodu jest rozbieżność, jeżeli chodzi o tegoroczny plener 

będziemy szczegóły uzgadniali  
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        Pan Waldemar Kluska – ja będę dążył do tego, żeby uzyskać pełną informację, 

na jakich zasadach powiat, od czasu istnienia dofinansowywał lub prowadził plenery i 

co w zamian miał za tę dotację. 

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – ja już mogę powiedzieć.  

        Pan Waldemar Kluska – to nie jest pilna sprawa.  

        Pan Sławomir Kaftan – skarbnik powiatu – najlepiej byłoby się spotkać z 

panią Siberą - Kaczką. 

        Pan Waldemar Kluska – skoro Starostwo było organizatorem wszystkich 

plenerów, to powinno wiedzieć.  

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – nie ma potrzeby 

teraz dyskutować. Wszystko zostanie wyjaśnione, przecież są dokumenty. 

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – pytanie dotyczyło jeszcze punktu 28, więc jeśli chodzi o Festiwal Poezji 

Śpiewanej – również sami. Mieliśmy partnerów do tego, ale chcemy poprowadzić to 

sami jako imprezę niezależną od jakichkolwiek struktur. Nie chcę tego uzasadniać, 

ale mieliśmy nienajlepsze doświadczenia, natomiast impreza się sprawdziła. 

Zainteresowanie jest bardzo duże na każdym poziomie i oczywiście osoby, które były 

w to zaangażowane będziemy włączali, bo wspieraliśmy od początku inicjatywę 

powstania tej imprezy. Jeżeli pusta rubryka powoduje wątpliwości to może wpiszmy, 

że to własna impreza, czy organizowana samodzielnie.  

        Pan Waldemar Kluska – albo wpiszmy Starostwo.  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – Starostwo raczej nie, bo rubryka dotyczy współorganizatora. 

        Pan Waldemar Kluska – to może zapis „bez udziału innych”. 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czyli w punkcie 

28 jaki będzie zapis? 

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – będzie zapis „bez udziału zewnętrznego”, jeżeli można to wrócę do 

punktu 23. W tym punkcie wpiszemy Zespół Szkół Nr 2, jako inicjatora imprezy, a w 

sprawie punktu 22 proponuję skontaktować się z panią Siberą - Kaczką, aby 

doprecyzować formułę i ewentualnie wpisać współorganizatora.      

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – czy są jeszcze 

jakieś uwagi? Nie widzę. Kto jest za przyjęciem kalendarza imprez kulturalnych, 
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sportowych i turystycznych organizowanych lub współorganizowanych przez 

Starostwo Powiatowe na rok 2007, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie przyjął kalendarz imprez kulturalnych, sportowych i 

turystycznych organizowanych lub współorganizowanych przez Starostwo Powiatowe 

na rok 2007 (5 głosów za).    

     

                         

    

 

 

Pkt 10 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowo – wychowawczych prowadzonych przez powiat wieluński na 2007 rok.  

 

 

        Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – proszę 

naczelnika o wprowadzenie. 

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – w zasadzie nie wprowadzamy zmian do wszystkich poprzednich uchwał 

dotyczących zasad realizacji tego co nazywa się 1% odpisem na doskonalenie kadry 

pedagogicznej w placówkach oświatowych. Przypomnę w kilku zdaniach jak dzielony 

jest środek, jakie jest brzmienie porozumienia, które organ prowadzący musi 

podpisać z wszystkimi placówkami, czyli dyrektorami wszystkich jednostek. Po 

dzisiejszej decyzji Zarządu to nastąpi, ponieważ Zarząd ma głos decydujący. Środek 

jest dzielony 85% na indywidualne doskonalenie i zbiorowe doskonalenie nauczycieli 

we wszystkich radach pedagogicznych i 15% z 1% na kadrę kierowniczą wszystkich 

szczebli, czyli dyrektorzy, zastępcy dyrektorów, kierownicy praktycznej nauki zawodu, 

nauczyciele, pedagodzy szkolni, opiekunowie samorządów uczniowskich, sejmiku 

młodzieży szkół ponadgimnazjalnych powiatu wieluńskiego. Do drugiej części, czyli 
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do opiekunów i pedagogów szkolnych włączamy liderów młodzieży, jako 

wspomagający element do procesu szkolenia.  

Środki są dzielone wewnątrz szkół w następujący sposób. Zobowiązani jesteśmy 

wypracować na każdy rok priorytety doskonalenia, czyli biorąc pod uwagę potrzeby w 

jednostkach wszyscy dyrektorzy łącznie z nami w formie porozumienia ustalają 

priorytety. Priorytety z roku na rok trochę się różnią, czyli jeżeli mamy np. braki w 

zakresie obsługi psychologicznej, to priorytetem będzie wspomaganie doskonalenia 

w zakresie psychologii, jeżeli mamy braki w oligofrenopedagogice, a ten problem 

pojawia się cyklicznie, to wprowadzamy to jako priorytet. Priorytet znaczy tyle, że 

nauczyciele podejmujący, czy deklarujący podjęcie studiów np. podyplomowych, albo 

uzupełniających na tym kierunku mają większą szansę, albo pewność, że będą mieli 

pomoc finansową ze środka na doskonalenie, które to uzgadniają ze swoim 

dyrektorem. Decyzja następuje w ten sposób, że wszyscy dyrektorzy od swojej kadry 

pedagogicznej zbierają potrzeby w zakresie doskonalenia zawodowego 

indywidualnego i następnie zliczają ilu chętnych nauczycieli mają i ile semestrów w 

ten sposób chcą dofinansować i następnie mnożą to przez sumę, którą my ustalamy 

jako wspomaganie każdego indywidualnego semestru dla każdego nauczyciela. Do 

tej pory było 500zł, ale w związku z tym, że ceny studiów podyplomowych rosną i na 

skutek propozycji dyrektorów, po długiej dyskusji ustaliliśmy, że w tym roku to będzie 

800zł.  

Pozostałe formy doskonalenia zawodowego. Rozporządzenie mówi jasno, że istnieje 

druga część, czyli pozostałe formy, którymi są kursy, konferencje, kursy 

kwalifikacyjne, są to dopłaty np. do delegacji, albo pobytu na miejscu nauczyciela i 

ten środek jest tylko w dyspozycji dyrektora. My już się w to nie angażujemy.  

Kwoty na pozostałe formy są przelicznikiem ilościowym nauczycieli w każdej 

placówce, czyli środki, które nam pozostają po odliczeniu kwot na dokształcanie 

nauczycieli dzielimy przez ilość nauczycieli we wszystkich placówkach i wychodzi 

środek na jednego nauczyciela i teraz w zależności od tego ile kadry jest w każdej 

szkole mnożymy środek jednostkowy przez każdego nauczyciela. W zależności od 

ilości kadry pedagogicznej w szkołach, czy placówkach są ustalane środki do 

indywidualnej dyspozycji dyrektora jednostki na pozostałe formy. Dyrektorzy mają 

corocznie czas do marca, aby rozliczyć się z tych środków.  
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Informacja dodatkowa. W momencie kiedy środek był uruchamiany wszyscy mówili, 

że jest go bardzo mało, a w tej chwili mamy bardzo często przypadki, że ten środek 

nie jest wykorzystywany, a szkoda. Dziękuję.  

 

 

        Przewodniczący Zarządu Powiatu Andrzej Stępień opuścił salę obrad.  

 

 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – czy wiadomo, dlaczego środki nie są 

wykorzystywane?  

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – najczęściej, dlatego że niektórzy nauczyciele zmieniają swoje decyzje 

np. rezygnują z deklarowanego doskonalenia zawodowego. Dyrektorzy mogliby, 

przed czym przestrzegam, „na ślepo” zamówić jakieś szkolenie, ale to mija się z 

logikom i ten środek w związku z tym zostaje, bo on jest przeznaczany wtedy na inne 

zadania w powiecie – on ginie w doskonaleniu.      

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

dziękuję bardzo. Czy wszystkie wątpliwości zostały wyjaśnione? Kto jest za 

podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowo – wychowawczych prowadzonych przez powiat wieluński na 2007 rok, 

proszę o podniesienie ręki.  

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 4/06 w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w 

szkołach i placówkach oświatowo – wychowawczych prowadzonych przez powiat 

wieluński na 2007 rok (4 głosy za).   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 
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Pkt 11 

 

Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie przyjęcia planu dofinansowania form 

doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w Domu Dziecka im. Św. 

Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach na 2007 rok.  

 

 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

proszę o krótkie wprowadzenie. 

        Pan Zenon Kołodziej – naczelnik Wydziału Edukacji, Kultury, Sportu i 

Turystyki – w związku z tym, że Dom Dziecka w Komornikach jest placówką opieki 

społecznej mamy tam tylko nauczycieli, jak gdyby w placówce opieki społecznej 

zatrudnionych uznaliśmy, że wymaga to pozostawienia tego skromnego środka 

dyrektorowi do jego dyspozycji już bez tego podziału. Dziękuję.  

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

dziękuję. Czy są pytania? Nie ma. Kto jest za podjęciem uchwały Zarządu Powiatu w 

sprawie przyjęcia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

zatrudnionych w Domu Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach na 

2007 rok, proszę o podniesienie ręki.  

 

 

 

        Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął Uchwałę Nr 5/06 w sprawie przyjęcia planu 

dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli zatrudnionych w Domu 

Dziecka im. Św. Urszuli Ledóchowskiej w Komornikach na 2007 rok (4 głosy za).   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu.     
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Pkt 12 i 13 

 

Sprawy bieżące. 

Wolne wnioski. 

 

 

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – czy 

ktoś w tym punkcie chce zabrać głos? 

        Pani Krystyna Mi śkiewicz – Panie Starosto! Szanowni Państwo! Ja stawiam 

taki wniosek, żeby wszystkie akcje, których Starostwo Powiatowe jest 

współorganizatorem lub organizatorem były przeprowadzane perfekcyjnie, albo 

prawie perfekcyjnie. Myślę przede wszystkim o ostatniej akcji mammograficznej, było 

ogromne niedoinformowanie. Pacjentki krążyły między ulicą Wojska Polskiego, a 

parkiem, podobno nawet policja była w to zaangażowana i zawieszała informacje na 

ulicy Wojska Polskiego, że jednak badania odbywają się tutaj, w parku. Pamiętacie 

Państwo, że żeśmy ustalali, iż badania cytologiczne będą robione w sobotę i w 

niedzielę, jeśli będzie taka potrzeba, więc proszę sobie wyobrazić, że niedzielne 

badania, na które panie również były zapisane, o czym organizator wiedział wcześniej 

nie zostały wykonane. Pomijam to, że pomieszczenia też nie były do końca 

zorganizowane tak jak trzeba, odpady toksyczne walały się gdzieś tam w worku. 

Proszę państwa, jeżeli byłaby jakaś pani z SANEPID-u na pewno miałaby ogromne 

wątpliwości co do jakości przeprowadzania tych badań, ja już nie mówię o fachowości 

lekarza. Pan doktor przyjechał o godzinie 10.00, badania cytologiczne były od 

godziny 10.00 do 14.00 i jestem ciekawa ile osób skorzystało z tych badań, bo 

podobno sporo kobiet odeszło z kwitkiem. To na nas rzutuje taka zła organizacja. 

Mówiło się, że starostwo jest organizatorem i później my będziemy zbierać żniwo 

takich złych akcji i dlatego wnioskuję o to, żeby jednak te akcje były przeprowadzane 

naprawdę dobrze. Dziękuję bardzo.        

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – 

stosowne wyjaśnienia na następne posiedzenie Zarządu przygotujemy.  

Proszę, pan Andrzej Chowis. 

        Pan Andrzej Chowis – Sekretarz Powiatu – informacja odnośnie ogłoszenia 

przez Zarząd Województwa Łódzkiego, jako instytucji zarządzającej Regionalnym 

Programem Operacyjnym Województwa Łódzkiego na lata 2007 – 2013. Ogłoszono 
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rozpoczęcie prac nad przygotowaniem indykatywnego planu i decyzyjnego 

Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa Łódzkiego. Indykatywny 

program, plan inwestycyjny będzie możliwy do zrealizowania w najbliższym czasie tj. 

od 8 do 19 stycznia 2007 roku. Wnioskodawcy mają termin do składania swoich 

propozycji i to jest bardzo krótki termin, a dzisiaj dopiero ta informacja ukazała się na 

stronach internetowych. Całkowita wartość projektu musi być powyżej 5.000.000 

euro, czyli muszą to być duże projekty. Projekty muszą być zgodne z Regionalnym 

Programem Operacyjnym Województwa Łódzkiego, powinny mieć szczególne 

znaczenie dla rozwoju województwa, całość efektów, wykonalność i realizacja polityk 

horyzontalnych. Na stronie internetowej województwa łódzkiego są wszystkie 

załączniki, fiszka projektu i informuję, że przygotowujemy spotkanie z wójtami z 

udziałem przedstawicieli z Urzędu Marszałkowskiego w dniu 9 stycznia, żeby na ten 

temat porozmawiać.      

        Pan Janusz Antczak – zast ępca przewodnicz ącego Zarz ądu Powiatu – nie 

ulega wątpliwości, że my również staramy się przygotować projekty. Jeden projekt 

związany jest z drogami, drugi z salą gimnastyczną i rozwojem całej infrastruktury 

przy szkole na ulicy Wojska Polskiego. Są to dwa ewentualne projekty, których 

wartość przekracza 5.000.000 euro.  

 

 

        Przewodniczący Zarządu Powiatu Andrzej Stępień wrócił na salę obrad. 

 

 

        Pan Waldemar Kluska – Panie Przewodniczący! Mam nieśmiały wniosek, 

żebyśmy w celach sanitarnych nie używali telefonów komórkowych na posiedzeniach 

Zarządu.  

       Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – oczywiście.   
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Pkt 14 

 

Zamknięcie IV posiedzenia Zarządu Powiatu.  

  

 

       Pan Andrzej St ępień – przewodnicz ący Zarz ądu Powiatu – zamykam IV posiedzenie 

Zarządu Powiatu. Dziękuję wszystkim za udział.  

 

 

 

 

         

        Protokołowała 

 

      Alicja Dudaczyk  

 


